
           

             

EΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Σέρρες,  12/10/2021 

Του:   Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών  
 
Προς:   Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 
 
 
ΘΕΜΑ: «Κατοικίες και επιχειρήσεις “παλιννοστούντων” τίθενται σε πλειστηριασμό, παρά την 

υποτιθέμενη "κρατική εγγύηση" και παρά την ύπαρξη "Ταμείου Υποστήριξης" 
(Ν.128/1975) από το οποίο όφειλε να υποστηριχθούν» 

     
 
Κύριε Υπουργέ ,  
 
Μετά την κατάρρευση των Σοβιετικών Δημοκρατιών, πολλοί Έλληνες που κατοικούσαν σε αυτές 
επέστρεψαν στην χώρα μας, ως "παλιννοστούντες". Το Ελληνικό Κράτος υποσχέθηκε ότι θα τους 
υποστηρίξει, δίνοντας εντολή στις Τράπεζες να τους παρέχουν μικρά δάνεια με την εγγύηση του 
Ελληνικού Δημοσίου, τα περισσότερα από τα οποία χρησιμοποιήθηκαν για την αγορά πρώτης 
κατοικίας από τους “παλιννοστούντες”. Ιδιαίτερο χαρακτηριστικό αυτών των δανείων είναι το ότι 
κατέληξαν να είναι η μοναδική «βοήθεια» που έλαβαν εντός Ελλάδος, έκτοτε, οι ως άνω 
“παλιννοστούντες” συμπολίτες μας. Ακολούθησε η πολυετής οικονομική κρίση, που οδήγησε στον 
οικονομικό μαρασμό πολλούς Έλληνες, στα πλαίσια της οποίας, πολλοί από τους “παλιvvοστούvτες” 
συμπολίτες και συμπατριώτες μας αντιμετώπισαν οικονομικές δυσχέρειες, χωρίς να λείπουν τα 
διάφορα προβλήματα κοινωνικής αλλά και επαγγελματικής ένταξής τους, αφού, δεv αvαγvωρίζοvταv 
τα επαγγελματικά πτυχία που είχαν λάβει στις πρώην Σοβιετικές Δημοκρατίες. Οι τελευταίοι 
αναγκάστηκαν να εργαστούν, ως επί το πλείστον, σε εργασίες ιδιαίτερα χαμηλών αποδοχών και 
μεγάλης εργασιακής ανασφάλειας. Έτσι, πολλά δάνειά τους, παρόλο που μέχρι τις αρχές της 
τρέχουσας κρίσης εξοφλούνταν εμπρόθεσμα, σταδιακά, κατέστη δύσκολο να εξυπηρετηθούν, παρά 
τις αθρόες πολιτικές υποσχέσεις διευθέτησής τους. Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1) Στα πλαίσια ευαισθητοποίησής σας για το πρόβλημα των “παλιννοστούντων” συμπολιτών μας που 

κινδυνεύουν να χάσουν τα σπίτια τους, θα λάβετε την πρόνοια να διερευνηθεί το θέμα του 

προβλεπόμενου από το Νόμο 128/1975 Ταμείου, προβαίνοντας σε δημοσιοποίηση υπό συνθήκες 

πλήρους διαφάνειας των αποθεματικών του και σε διάθεσή των τελευταίων προς υποστήριξη των 

ανωτέρω συμπατριωτών/συμπολιτών μας αλλά και του συνόλου των απόρων συμπολιτών μας, 

που ανήκουν σε ευπαθείς πληθυσμιακές ομάδες της ελληνικής κοινωνίας; 
 

2) Σκοπεύετε να παρέμβετε καταλλήλως, ώστε αφενός, να αναλάβει να εξοφλήσει τις ανεξόφλητες 

οφειλές στις τράπεζες των δανείων των “παλιννοστούντων” το Ελληνικό Δημόσιο, και αφετέρου, να 

σχεδιαστεί και να υλοποιηθεί ένα συμπληρωματικό πρόγραμμα στεγαστικής αποκατάστασης των 

τελευταίων, οι οποίοι, έως τώρα, δεν εξυπηρετήθηκαν από καμία κρατική μέριμνα, σε αντιδιαστολή 

με την πολλαπλή οικονομική υποστήριξη και επιδοματική βοήθεια που λαμβάνουν, εδώ και καιρό, 

λαθραία εισερχόμενοι αλλοδαποί στην χώρα μας; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Κωνσταντίνος Μπούμπας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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